
 Zápis z Členské schůze pobočného spolku UnArt Slavičín, p.s. 
 IČ: 71251626, sídlo: Školní 29, 763 21 Slavičín 

 Termín konání:  13. 3. 2025 v 17:00 hod. 

 Místo konání:  Sokolovna Slavičín 

 Program jednání Členské schůze: 
 1.  Registrace členů 
 2.  Zahájení  jednání  -  ověření  usnášeníschopnosti  Členské  schůze,  volba  předsedy 

 Členské schůze, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 3.  Schválení  zprávy  o  činnosti  spolku  a  zprávy  o  hospodaření  spolku  za  roky  2023 

 a 2024 
 4.  Schválení výše členského příspěvku a návrhu rozpočtu na následující období 
 5.  Různé 
 6.  Diskuse 
 7.  Ukončení 

 1.  Registrace členů 

 ●  Registraci  a  sčítání  hlasů  prováděl  Pavel  Boráň.  Registrace  členů  byla  prováděna 
 ověřením identity dle platného dokladu totožnosti. 

 ●  Bylo  registrováno  34  přítomných  členů  s hlasovacím  právem,  3  hosté  bez 
 hlasovacího  práva.  Seznam  přítomných  členů  je  uveden  v  příloze  č.  1,  která  je 
 nedílnou součástí tohoto zápisu 

 ●  Na schůzi je přítomna Správní rada, zvolena 25.8.2022 (mandát končí 25.8.2027): 
 ◦  předseda - Ing. Tomáš Dulík, Ph.D. 
 ◦  místopředseda - Zbyněk Šuráň 
 ◦  hospodář - Ing. Jan Jordán 

 2.  Zahájení jednání 

 ●  v 17:00  hod.  členská  schůze  nebyla  usnášeníschopná,  zahájení  jednání  bylo 
 odloženo dle Stanov spolku. 

 ●  Členská  schůze  byla  dle  Stanov  spolku  -  §17  Členská  schůze  Pobočky,  čl.  12  (a)  - 
 v 17:30 prohlášena usnášeníschopnou, 

 ●  Do funkce předsedajícího zasedání byl zvolen Tomáš Dulík 
 (pro: 34, proti: 0, zdržel se: 0) 

 ●  do  funkce  zapisovatele  průběhu  Členské  schůze  byl  zvolen  Radim  Machů  (pro:  34, 
 proti: 0, zdržel se: 0) 

 ●  do  funkce  ověřovatelů  zápisu  z Členské  schůze  byli  zvoleni:  Jan  Jordán  a  Zbyněk 
 Šuráň (pro: 34, proti: 0, zdržel se: 0) 

 ●  Hlasování o Programu Členské schůze: 
 Usnesení č. 2025-03-01 
 Členská  schůze  schvaluje  program  Členské  schůze  dle  pozvánky.  Výsledek 
 hlasování: pro: 34; proti: 0; zdržel se: 0 
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 3.  Schválení  zprávy  o  činnosti  spolku  a  zprávy  o  hospodaření  spolku  za  roky 
 2023 a 2024 

 Kulturní akce v letech 2023-2024: 
 ●  13. 7. 2023 – Greyhole, Franzie, Martin &Adhoc 
 ●  15. 7. 2023 –podpora Slawex Skate Contest 
 ●  Pomoc a podpora Karpatyfest 2023 
 ●  SSH 4. 8. 2023 – Altánek – park – SmallTownLife, fall&fell, Snackthief 
 ●  Kotárfest 2023 - Swing shower (jazz-swing / Valašské Klobúky) 
 ●  Svátek hudby Slavičín - 8. 6. 2024 – Blue Velvet, Tapes, SFINX – altánek v parku 
 ●  Pomoc a podpora Karpatyfest 2024 
 ●  5. 10. 2024 – HAW + UnArt – For Example John, Dystymia, Corpo Midori 
 ●  Festival Neleň 2. 11. 2024 

 Dále  T.  Dulík  reportoval  novinky  ohledně  kontrol  FÚ  ve  spolcích  a  aktivity  sdružení  NFX 
 v oblasti  práva  a  spolkové  legislativy,  tj.  spoustu  konzultací  s několika  právními 
 kancelářemi  a  daňovými  poradci,  interpelace  ministra  financí,  prezentaci  naší  iniciativy  za 
 nekomercni.net  na  KKDS  2023  v Plzni,  „interpelaci“  ředitelky  GFŘ ,  aktivity  v oblasti  LEX 
 OZE2  =  transpozice  EU  směrnice  944/2019  =  podpora  energetických  společenství, 
 telkonference  s  náměstky  ministra  legislativy  (Ondřej  Profant)  a  MFČR  (Jiří  Valenta), 
 podání předběžných otázek k ECJ a konečně chystaný seminář NFX v Senátu 9.6.2025. 

 Prezentace hospodaření spolku: 
 Náklady v roce 2023 
 Spotřeba materiálu, energie a ostatní náklady  99 tis. Kč 
 Opravy, udržování a ost. služby  292 tis. Kč 
 Odpisy  57 tis. Kč 
 Členské příspěvky NFX  6 tis. Kč 
 NÁKLADY CELKEM  454 tis. Kč 

 Výnosy 2023 
 Přijaté členské příspěvky  339 tis. Kč 
 Tržby  33 tis. Kč 
 CELKEM  372 tis. Kč 
 Hospodářský výsledek  -82 tis. Kč 

 Náklady v roce 2024 
 Spotřeba materiálu, energie a ostatní náklady  90 tis. Kč 
 Opravy, udržování a ost. služby  240 tis. Kč 
 Odpisy  37 tis. Kč 
 Členské příspěvky NFX  7 tis. Kč 
 NÁKLADY CELKEM  374 tis. Kč 

 Výnosy v roce 2024 
 Přijaté členské příspěvky  298 tis. Kč 
 Tržby  0 tis. Kč 
 CELKEM  298 tis. Kč 
 Hospodářský výsledek  -76 tis. Kč 
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 Schválení zprávy o činnosti a hospodaření za roky 2023 a 2024: 
 Usnesení č. 2025-03-02 
 Členská schůze schvaluje zprávu o činnosti a hospodaření spolku 2023 a 2024. 
 Výsledek hlasování:  pro: 34; proti: 0; zdržel se: 0 

 4.  Schválení výše členského příspěvku a návrhu rozpočtu na následující období 

 Plán rozpočtu na rok 2025 je následující: 
 ●  Plánované členské příspěvky 330 tis Kč 
 ●  Plánované náklady 280 tis Kč 
 ●  Plánovaná rezerva 50tis Kč 

 Výše členských příspěvků: 
 Současná  výše  1800  Kč  ročně  platí  od  roku  2007.  Inflace  za  poslední  tři  roky  35%.  Inflace 
 2007  -  2020  zhruba  také  35%.  Odhad  úhrnné  inflace:  cca  70%.  Přítomní  členové  toto 
 potvrdili  jednoduchým  připomenutím  cen  piva  u  Talafy  -  v  současnosti  je  cca  45  Kč,  v roce 
 2007 bylo 20-25 Kč. Takto vzrostly veškeré provozní náklady, tj. nájmy prostor a energií. 

 Návrh nové výše členského příspěvku:  2400 Kč za rok  . 
 Usnesení č. 2025-03-03 
 Členská  schůze  schvaluje  výši  členského  příspěvku  2400  Kč  za  rok  (200  Kč  za  měsíc). 
 (pro: 34; proti: 0; zdržel se: 0). 
 Pavel  Boráň  navrhl  definovat  přesné  podmínky  plateb,  tj.  např.  zda  stále  platí  současných 
 +30  Kč  za  každou  platbu  a  vstupní  poplatek  2000  Kč?  Jaroslav  Macejko  navrhl  zachovat 
 +30  Kč  za  každou  platbu  v  hotovosti,  bezhotovostní  platba  bude  2400  Kč  za  rok  (nebo 
 200 Kč za měsíc). 
 Platnost nové výše členského příspěvku bude od 1. července 2025 

 Usnesení č. 2025-03-04 
 Členská  schůze  schvaluje  platnost  nové  výše  členského  příspěvku  od  1.  7.  2025  s  tím,  že 
 částka +30 Kč platí pouze za platby v hotovosti. 
 Výsledek hlasování: pro: 34; proti: 0; zdržel se: 0 

 5.  a 6. (spojené body) Různé a Diskuse 
 Tomáš Dulík popsal současnou situaci v komunitní energetice, kdy po novelizaci energetického 
 zákona  je od srpna 2024 umožněno sdílení elektřiny. Informoval o připravovaném založení 
 energetického společenství, které připravuje MAS Luhačovské Zálesí. Předpokládané podmínky 
 pro sdílení elektřiny: za dodanou elektřinu 1 Kč/kWh, při prodeji sdílené elektřiny členům 
 energetického společenství: 1,60 Kč/kWh (marže 0.60 Kč/kWh pokrývá režijní náklady spojené se 
 sdílením). UnArt Slavičín, p.s. bude podporovat sdílení a připraví další informativní schůzi. 
 Jan Jordán přednesl podnět, aby v případě zavedení dalších omezení spolkové činnosti ze strany 
 ČTÚ telekomunikačního zákona, spolek efektivněji přenesl veškerou svoji zbylou telekomunikační 
 činnost na UnArtel s.r.o a ponechal ve spolku jen činnost kulturní, sportovní atd. 
 Tomáš Dulík doplnil, že pokud Český telekomunikační úřad zavede v rámci současného jednání 
 pro spolek stejné podmínky jako pro komerční telekomunikační společnosti, pak budou mít členové 
 spolku v dceřiné společnosti UnArtel obchodní smlouvu s výhodnějším “členským tarifem” (tento 
 bude zohledňovat aktivní činnost v rámci spolku). 
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 Další členská schůze bude 13. března 2026  . 

 7.  Ukončení 
 Předsedající zasedání poděkoval všem přítomným členům za jejich účast. 
 Členská schůze byla ukončena v 19:00 hod. 

 Seznam příloh:  Příloha č. 1 – Seznam přítomných 

 Ověření zápisu: 
 Svými  podpisy  stvrzujeme,  že  tento  dokument  obsahuje  úplný  a  nezkreslený  zápis 
 průběhu  Členské  schůze  pobočného  spolku  UnArt  Slavičín,  p.s.  IČO:  71251626,  konané 
 dne 13.3.2025 v 17:30 hod. 
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 ………………………. 
 Ing. Jan Jordán 

 ………………………… 
 Zbyněk Šuráň 

 …......................................... 
 Ing. Tomáš Dulík, Ph.D. 


